
Referat skolebestyrelsesmøde 

 
Dato: 13. november 2024 
Mødeleder: Helle Hjorth 
Referent: Kåre Mortensen 
 
Deltagere: Ane Stockmarr (Formand), Tine Halkjær, Anne Festersen, Maria Kildehave Jeppesen, Niels Degn-Andersen (Medarbejderrepræsentant), 
Noah Tastesen (Elevrepræsentant), Kåre Mortensen (Ledelsesrepræsentant), Helle Hjorth (Skoleleder) 
Thomas Andersen deltager under punkt 4 
 
Afbud: Stine Magnussen, Yeliz Jakobsen, Johan Schiødt (Elevrepræsentant), Jonas Ulstrup (medarbejderrepræsentant), Karen Louise Reeh 
Fraværende uden afbud: 
 
 

Emne/punkt Hvem 
fremlægger 
punktet? 

Hvad skal der gøres med 
punktet? 
● Tage fælles beslutning 

● Give input (til fx 

lederbeslutning) 

● Erfaringsudveksling 

● Diskutere dilemma 

● Orientering 

● Refleksion 

● Udvikling 

 

Tid Form/facilitering Referat  Opfølgning 

 
1. 
Godkendelse af 
dagsorden 
 

    Dagsorden godkendt  

2.   
KM 

 
Orientering 

 
10 min. 

 Vi har fået et tilbud, fra en 
der gerne vil starte 

 



Nyt vedrørende 
boden 
 

Kåre orienterer 
om nyt vedr. 
boden. 
 

skoleboden op. Det vil blive 
en løsning hvor der ikke er 
lønudgifter for skolen. 
Hun tænker i et forskelligt 
udvalg som f.eks.  
Dagens ret (varm) 
Grov med smeltet ost 
Grovbolle med ost/skinke 
Muslibar 
Pastasalat m. pesto/grønt 
Pastasalat m. kylling 
Frugt 
Juice 
Vand 
Pita med grønt/kylling 
Minipizza 
Pølsehorn 
 
Åbent man-ons-fre 
Ønske om opstart 1. 
december. 
 

 
3. 
Nyt fra eleverne 
 

    Tilbuddet om bod er 
eleverne glade for. 
Forslag om at elever kunne 
sælge få produkter på de 
dage boden er lukket. 
 
Glad for den nye vandpost. 
Efterspurgt plastikglas ved 
vandposten. Ledelsen 
ønsker ikke at der skal 
bruges en masse engangs-
/plastik glas. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Eleverne har fortsat ønske 
om et rum til 
ordblinde/stillested/tale til 
skrift. 
 

Punktet kommer 
på næste 
ungeskolemøde. 
 

4. 
Sammen om 
mangfoldig fritid 
 

 
Thomas 
deltager på 
mødet. HH og 
TA  

 
Refleksion og dialog 

20 min.  
TA og HH 
fremlægger 
projektet 
“Mangfoldig 
fritid” og vi har en 
dialog omkring 
dette. 
 

HH og TA har været på 
konference med 
pædagogerne om 
mangfoldig fritid. 
Lille elevråd har været 
inddraget. 
 
TA får input fra 
skolebestyrelsen gennem 
spørgeguide. 
Overskrifter i spørgeguide: 

● Indhold/aktiviteter 
● Fysiske rammer 
● Medarbejdernes 

rolle 
 
 

 

 
5. 
Opfølgning på 
kontaktforældre
mødet d. 22. 
oktober 
 

 
Karen Louise 

 
Tilbagemelding fra 
kontaktforældremødet og 
drøftelse af hvordan vi 
arbejder videre med dette. 

 
30 min. 

 
Efter 
tilbagemeldingen 
drøfter vi, hvad vi 
vil arbejde videre 
med fra mødet. 

Der har været 
kontaktforældremøde i 
slutningen af oktober. 
 
Skolebestyrelsen ønsker at 
skolen er mere tydelig 
omkring konkrete tiltag på 
de enkelte årgange, som 
der forventes/ønskes 
understøttet af 
kontaktforældre/forældre. 
Disse konkrete tiltag bør 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



tage udgangspunkt i 
skolens værdier. 
 
Der er samtidigt et ønske 
til en oversigt over de 
opgaver man er ansvarlig 
for som kontaktforældre. 
Punkt på et kommende 
bestyrelsesmøde. 
 
Bestyrelsen vil kigge ind i 
om forældreansvaret er 
tydelig nok i vores 
principper. Punkt på et 
kommende 
bestyrelsesmøde. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ledelsen vil 
viderebringe input 
fra 
kontaktforældre 
ind på kommende 
lærermøde/fælles
møde. 
 

 
6. 
Strategiarbejde 
omkring 
værdiordene 
 

 
Tine 

 
Tage fælles beslutning om 
eventuelt videre arbejde. 

 
20 min. 

 
Vil vi arbejde 
videre med vores 
værdi-ord og på 
hvilken måde? 

Det besluttes at der skal 
være en opsamling af 
strategiarbejdet fra de 2 
foregående møder. Det er 
hensigten, at det munder 
ud i en fælles tolkning af 
skolens værdier, og det 
udmønter sig i nogle fælles 
hensigtserklæringer. 
 

Alle grupper 
sender deres 
materiale til HH 
senest 20/11. 
 
 

7. 
Data: 
tilbagemelding fra 
sundhedsprofilun
dersøgelsen. 

 
HH 

 
Orientering og drøftelse 

 
15 min. 

 
Er der emner, 
som 
skolebestyrelsen 
fremadrettet vil 
drøfte i fht. det vi 
har har hørt? 

Bestyrelsen er ikke 
bekymret ift. de fremlagte 
data. 
 

 



 

 
8. 
Budgetopfølgning 
 

 
KM 

 
Orientering 

 
15 min. 

 
Kåre orienterer 
om  

Budgetfremskrivningen 
peger på et mindre 
underskud på 
servicerammen på 158.000 
kroner og et overskud på 
eksterne midler (Erasmus 
o. lign) på 258.000 kroner. 
 

 

9. 
Eventuelt 
 
 

 
alle 

  
5 min. 

 
Julefrokost d. 
12.12.. 

Tilmelding sker ved aktiv 
tilmelding. 

 

 

 

 


